
Věc: Stanovisko k žádosti o výměnu dodavatele stravy pro ZŠ Škvorec a Třebohostice

Vážení rodiče,

níže předkládám výsledek možné změny dodavatele školního stravování pro ZŠ Škvorec a
Třebohostice.

Nabízelo se několik možných subjektů, které se jevily jako reálné, nicméně po prověření a
komunikování podmínek je závěr takový, že při současném počtu odebíraných obědů (cca
230 ks, od 1. 9. 2024 cca 250 ks) a možnostech dodavatelů a naší školy, se změna jeví jako
nereálná.

Ráda bych zdůraznila, že vedení školy projevilo velkou míru spolupráce při řešení možné
změny.

Ekolandia Čelákovice
- spolupráce by případně byla možná, ale pouze za 100 % souhlasu rodičů všech žáků

J+J Říčany
- nemají kapacitu pro takové množství obědů. Varianta – „zapůjčení“ kuchyně pro

přípravu jídel – není možná z finančních důvodu ze strany školy. Sami ve vlastní
kuchyni již nemají kapacitu.

Jídelna Jirny
- nemají dopravu, ta by musela být řešena ze strany odběratele. Navíc fungují v jiném

systému stravování (software) než ZŠ Škvorec a náklady na pořízení nového systému
+ roční provozní náklady jsou příliš finančně náročné. Současný provozovatel
(soukromá firma) je pouze v nájmu a nyní má nájemní smlouvu pouze na rok.

Maitrea
- zaváží školu Purkrabka, nemají kapacitu pro takové množství, které požadujeme

Open Gate
- prověření i této možnosti, ale z důvodu internátní formy výuky vaří pouze pro

potřeby vlastní školy

Dále byla zvažována varianta kombinace dvou dodavatelů s tím, že kdo je spokojen se
stávajícím dodavatelem, zůstal by, ostatní by mohli přejít k jinému. Tato varianta ale není
reálná, neboť dle sdělení několika poskytovatelů školního stravování, může mít škola
uzavřenou pouze jednu smlouva na dodavatele stravy.

Co se týče velikosti porcí, zástupci školy navštívili kuchyň dodavatele a nechali si převážit
množství porcí, zvlášť masa, zda odpovídá normovaným tabulkám. Ty jsou t.č. na dospělého
400 g jídla a 350 ml polévky. Koeficient přepočtu pro I. stupeň je 0,7, koeficient přepočtu pro
II. stupeň je 0,8. Navážené porce dle sdělení školy byly v souladu s normovanou tabulkou



MŠMT. Skutečnost, že děti více jedí a bylo by potřeba tabulky množství navýšit, je věcí a
případné komunikace s MŠMT.

Závěrem z celé problematiky vyplývá, že vzhledem k velikosti naší školy a počtu odebraných
jídel, kdy se bude odběr od 1. 9. 2024 ještě zvyšovat, není jednoduché nového dodavatele
najít.

Dle sdělení školy v současné době čeká Městys Škvorec na vypsání dotace na stavbu nové
vývařovny a zároveň jídelny.

Děkuji.

Markéta Kopecká


